

[STATUTES OF CANADA, 1927]

[STATUTS DU CANADA (1927)]

17 GEORGE V.

17 GEORGE V.

CHAP. 39.

CHAP. 39.

An Act to repeal *The War Charities Act, 1917*.

Loi abrogative de la *Loi des secours de guerre, 1917*.

[Assented to 31st March, 1927.]

[Sanctionnée le 31 mars 1927.]

HIS Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:—

SA Majesté, sur l'avis et du consentement du Sénat et de la Chambre des Communes du Canada, décrète :

1917, c. 38.
Act repealed.

1. *The War Charities Act, 1917*, chapter thirty-eight of the statutes of 1917, is hereby repealed.

1. Est, par la présente loi, abrogée la *Loi des secours de guerre, 1917*, chapitre trente-huit du Statut de 1917.

1917, c. 38.
Loi abrogée.

[Bill 114. First reading in the House of Commons of Canada, March 3, 1927.]

[Projet de loi 114. Première lecture à la Chambre des Communs du Canada, le 3 mars 1927.]

EXPLANATORY NOTE.—The aggregate number of societies registered under *The War Charities Act, 1917*, during the War and subsequently was 854. This number has been gradually diminishing until at the present time only 157 societies remain on the Register in the Department of the Secretary of State. Of this number 127 are Branches of The Imperial Order, Daughters of the Empire, and 10 are Branches of the G.W.V.A. [Great War Veterans Association] The activities of these Branches of the I.O.D.E., and G.W.V.A., would appear to be adequately regulated by their incorporating instruments. At the same time the actual war relief work done by any of the societies now on the Register has dwindled to negligible proportions. The necessity for the continuance of the Act would therefore no longer appear to exist.

NOTES EXPLICATIVES—Le nombre global des sociétés inscrites sous le régime de la *Loi des Secours de Guerre 1917*, durant la guerre et par la suite a été de 854. Ce nombre a graduellement diminué, et à l'époque actuelle il n'y a plus que 157 sociétés qui apparaissent au registre du ministère du Secrétaire d'État. De ce nombre l'Ordre Impérial des Filles de l'Empire compte 127 succursales, et 10 sont filiales de l'Association des vétérans de la grande guerre. Les activités des succursales de ces deux grandes sociétés semblent être suffisamment régies par leurs titres de constitution en corporation. Il faut également tenir compte que l'œuvre véritable de secours de guerre accomplie par l'une quelconque des sociétés actuellement inscrites se réduit maintenant à très peu de chose. La nécessité de continuer la fonctionnement de cette loi ne semble plus exister.